
Z á p i s n i c a
    

zo 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

v Hokovciach, konaného dňa 25.10.2023

V Hokovciach, dňa 26.10.2023



Z á p i s n i c a
zo 4. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Hokovciach

konaného dňa 25.10.2023

Prítomní: 
Tibor Stehlík, starosta obce, 
členovia Obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 
a ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny.

1. Otvorenie

Starosta obce otvára  rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Hokovciach. Víta všetkých 
prítomných poslancov ako i občanov našej obce. Konštatuje, že na zasadnutí je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov a preto je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 

Starosta: 
Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Petra Kantu pána poslanca Jána Velebného, 
za zapisovateľku pani Júliu Tóthovú. Má niekto z poslancov iný návrh? Ak nie, tak dávam 
hlasovať o navrhnutých overovateľoch.

Hlasovanie č. 1
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána 
poslanca Petra Kantu a pána poslanca Jána Velebného.“

počet prezentujúcich sa – 6 (Juraj Kis, Arnold Tóth, Ján Velebný, Peter Kanta, Erika 
Klačková a Mgr. Gabriel Kanta)             
za navrhnutých overovateľov – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 38/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána poslanca 
Petra Kantu a pána poslanca Jána Velebného.“

Ďalej navrhujem, aby sa o všetkých ďalších návrhoch hlasovalo verejne. Je iný návrh? Ak nie, 
tak dávam hlasovať o tomto návrhu.

Hlasovanie č. 2
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých 
návrhoch zasa-
dania. „

počet prezentujúcich sa – 6
za návrh verejného hlasovania – 6
proti – 0
zdržal sa – 0
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Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania.

Uznesenie č. 39/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania. „

Ďalej pristúpime k schváleniu programu dnešného rokovania. Pred tým Vám ešte oznamujem, 
že v tomto roku budeme mať ešte jedno zasadnutie, a to do 15. decembra, aby sme vtedy 
odsúhlasili zmenu rozpočtu, aby sme mali čo najpresnejšie plnenie. Teraz navrhujem, aby 
obecné zastupiteľstvo rokovalo podľa nasledovného programu:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení z júlového  zasadania
3. Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023
4. Správa o investičných prácach za rok 2023
5. Plán práce OZ na rok 2024
6. Plán práce hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2024
7. Správa hlavného kontrolóra obce
8. VZN o miestnych daniach na rok 2024
9. Riešenie úloh podľa aktuálnosti

             9.   Diskusia
            10.  Návrh na uznesenie
            11.  Záver

Hlasovanie č. 3
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ 
v roku 2023. „

počet prezentujúcich sa – 6              
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ v roku 
2023. 

Uznesenie č. 40/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 4. riadneho zasadania OZ v roku 
2023. „

2. Kontrola uznesení z júlového zasadania 

Starosta obce, Tibor Stehlík číta uznesenia z júlového zasadania obecného zastupiteľstva.
Poslanci túto správu brali na vedomie.

3. Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023
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Starosta: Podrobne vypracované plnenie rozpočtu obce za 1. polrok 2023 Vám bolo doručené 
spolu s pozvánkou, ale stav finančných prostriedkov k 30.6.2023 na jednotlivých účtoch Vám 
prečíta pani Tóthová.
Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2023 ako aj stav finančných prostriedkov na jednotlivých 
účtoch k 30.6.2023 tvoria prílohu č. 1 tejto zápisnice.

Poslanci obecného zastupiteľstva túto správu brali na vedomie.

Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 1. 
polrok 2023.“

Uznesenie č. 41/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za 1. polrok 
2023.“ 
4. Správa o  investičných prácach za rok 2023  

Starosta: Aj tento rok sme pokračovali v budovaní kanalizačných a vodovodných prípojok 
pre René Luptáka, Ing. Evu Ceconíkovú, Štefana Fabiana a budeme v tom pokračovať aj 
u Kantovcov a Štulajterovej.
Pokračujeme aj v rekonštrukcii chodníkov, 2. etapa, termín je do konca novembra.
Na jar sa uskutočnil výrub drevín a v priebehu budúceho týždňa budeme v tom pokračovať. 
Budeme mať povolenie na 16 kusov. Tento rok boli vysádzané aj nové stromy a kríky.
Bola opravená aj budova domu smútku. Tak isto bolo opravené  a natreté zábradlie na obec-
ných parkoch, ešte nie je všade dokončené.
Cez letné prázdniny prebehli isté rekonštrukcie v materskej škole: maľovanie, prepážky medzi 
toalety, výmena kobercov.

Poslanci obecného zastupiteľstva túto správu brali na vedomie.

 5. Plán práce Obecného zastupiteľstva  na rok 2024

Starosta: Prečítam Vám návrh  Plánu práce Obecného zastupiteľstva  v Hokovciach na rok 
2024.

Hlasovanie č. 4
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce Obecného zastupiteľstva 
na rok 2024. „

počet prezentujúcich sa – 6              
za návrh – 6 
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce Obecného 
zastupiteľstva v Hokovciach na rok 2024  tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 42/4/2023
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„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce Obecného zastupiteľstva na rok 
2024. „
                                                                                                                 
                                                                                                                                                        
 6. Plán práce hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2024

Starosta:  Prosím našu hlavnú kontrolórku, pani Mgr. Moniku Ballu rod. Gálikovú aby 
predniesla návrh plánu práce hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. (Predtým ešte jej 
gratulujeme k uzavretiu manželstva a zmeny priezviska. Všetko dobré Vám želáme.)

Hlavná kontrolórka: Ďakujem. Ja som vypracovaný plán práce poslala každému poslancovi 
na emailovú adresu a od vtedy nie je v tom žiadna zmena, čiže môžu o tom hlasovať.

Hlasovanie č. 5
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce hlavného kontrolóra na 1. 
polrok 2024. „

počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Plán práce hlavného 
kontrolóra na 1.polrok 2024 tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 43/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Plán práce hlavného kontrolóra na 1. polrok 
2024. „

7. Správa hlavného kontrolóra obce

Starosta: Prosím našu hlavnú kontrolórku aby predniesla Správu hlavného kontrolóra.
Hlavná kontrolórka:  Ja som elektronicky poslala poslancom obecného zastupiteľstva, 
starostovi a zapisovateľke 3 Správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce v roku 
2023. Všade na poslednej strane, odporúčam na základe zákona o rozpočtových pravidlách 
upraviť rozpočet obce Hokovce. Ďalej odporúčam častejšie schvaľovať zmeny rozpočtu a ešte 
v tomto roku schváliť rozpočet obce na rok 2024.
Pracovníčka Tóthová J.: Na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva, do 15.12.2023 
budeme upravovať rozpočet. Mali sme zaužívané, že na prvom zasadnutí aktuálneho roka 
schvaľujeme rozpočet, aby sme mali presnejšie údaje, lebo vtedy už vieme na akú oblasť 
koľko financií dostaneme.
Hlavná kontrolórka: Nie je tak dobre.
Poslanci túto správu brali na vedomie.
Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce v roku 2023 tvorí prílohu č. 4  tejto 
zápisnici. 
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Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky obce Hokovce za rok 2023. „

Uznesenie č. 44/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce Hokovce za rok 2023. „

8. VZN o  miestnych daniach na rok 2024  

Starosta: Všetky návrhy sú zverejnené na našej stránke.

a.) Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2009 - k dani za ubytovanie

Prečítam Vám návrh Dodatku č.2  k VZN č. 4/2009 – k dani za ubytovanie, tu plánujeme 
zvýšenie z 0,20 eur na 0,30 eur/noc. 
Pán Píri Š.: Obrovské množstvo ľudí sem chodí, toto zvýšenie ešte nie je problém. Poprosím 
Vás po schválení doručiť platné znenie VZN aj do hotela.
 
Hlasovanie č. 6
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2009 – 
k dani za ubytovanie. „

počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Dodatok č. 2 k VZN č. 
4/2009 - k dani za ubytovanie tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 45/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 4/2009 - dani 
za ubytovanie.“

b.) Dodatok č. 2 k VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 
stavebnými odpadmi na území obce

Starosta: Teraz Vám prečítam návrh Dodatku č. 2 k VZN o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce, kde plánujeme zvýšiť sadzbu, 
ročný poplatok na jedného obyvateľa zo sumy 15,- eur na sumu 18,- eur.
To bude tiež len mierne zvýšenie.

Hlasovanie č. 7
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce. „
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počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Dodatok č. 2 k VZN 
o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce tvorí 
prílohu č. 6 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 46/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce.“

c.) Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2003 - k trhovému poriadku

Starosta: Prečítam Vám návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2003 – k trhovému poriadku.
Len poplatok za trhové miesto pre predávajúcich plánujeme zvýšiť z 2,- eur na 3,- eurá (+ 
poplatok za vyhlásenie v miestnom rozhlase ostane ako bolo doteraz 2,- eurá). 
Poslankyňa Klačková E.:  Ja navrhujem, aby remeselníci neplatili.
Starosta: Neplatia, neplatili ani vtedy keď sme mali súťaž vo varení poľovníckeho gulášu
.
Hlasovanie č. 8
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2003 – 
k trhovému poriadku. „

počet prezentujúcich sa – 6             
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Dodatok č. 2 k VZN č. 
1/2003 - k trhovému poriadku tvorí prílohu č. 7 tejto zápisnice.  

Uznesenie č. 47/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2003 – k trhovému 
poriadku.“

Ostatné miestne dane a cintorínske poplatky budeme zvyšovať len o rok, aby občania nemali 
naraz veľké výdavky.
Aj tak medzi okolitými obcami budeme s miestnymi daňami na spodnej hranici. Ešte uvidíme, 
že ako bude fungovať to čipovanie v iných obciach.

9. Riešenie úloh podľa aktuálnosti

a.) Delegovanie člena do Rady školy v Hokovciach
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Starosta: Riaditeľka Materskej školy v Hokovciach nás prosí aby sme schválili do Rady školy 
v Hokovciach jedného člena z poslancov. Doteraz túto funkciu vykonával Mgr. Gabriel Kanta 
a tak isto ho navrhujem aj na ďalšie obdobie.
Poslanec Mgr. Kanta G.: Ja už túto funkciu ďalej nebudem vykonávať. Navrhnite iného 
poslanca.

Hlasovanie č. 9
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za člena do Rady školy v Hokovciach 
pána poslanca Juraja Kisa. „

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.  

Uznesenie č. 48/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za člena do Rady školy v Hokovciach pána 
poslanca Juraja Kisa. „

b.) Legalizácia 2. etapy  športovo-relaxačného areálu – Dudín s.r.o. Banská Bystrica

Starosta: Prečítam Vám žiadosť Ing. Pavla Beňušku, majiteľa športovo –rekreačného areálu 
Safari hotel Dudín v k. ú. obce Hokovce. Potrebujú vybaviť dodatočné stavebné povolenie 
na 3 drobné stavby (altánok, sauna a jazierko) a k vyňatiu z pôdneho fondu potrebujú 
uznesenie nasledovného znenia.

Hlasovanie č. 10
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu druhu pozemku v k. ú. obce 
Hokovce zo záhrady na zastavanú plochu a nádvorie nasledovne:
Z LV č. 519 CKN 2803/2 o výmere 895 m2, druh pozemku záhrada na novo navrhované číslo 
parcely 2803/3 o výmere 80 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie (na základe 
Geometrického plánu č. 37/2023 zo dňa 5.4.2023).“

počet prezentujúcich sa – 6 
za návrh – 6
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.  

Uznesenie č. 49/4/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu druhu pozemku v k. ú. obce Hokovce 
zo záhrady na zastavanú plochu a nádvorie nasledovne:
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Z LV č. 519 CKN 2803/2 o výmere 895 m2, druh pozemku záhrada na novo navrhované číslo 
parcely 2803/3 o výmere 80 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie (na základe 
Geometrického plánu č. 37/2023 zo dňa 5.4.2023).“

10. Diskusia

Starosta: 
Mali sme pekné a dobré akcie v obci: 
20. augusta bola otvorená spomienková výstava o rodine Huga von Oberndorff, mali sme 
veľa návštevníkov ešte aj po zavrení výstavy. Zvlášť ďakujem za pomoc pani poslankyne 
Klačkovej E., Mgr. Kantovi G. (a za poskytnuté občerstvenie našej hlavnej kontrolórke ale aj 
občanom obce.)
26. augusta v našej obci bola usporiadaná súťaž vo varení poľovníckeho gulášu, aj táto akcia  
bola vydarená a tiež ďakujem všetkým poslancom ktorí nám pomáhali.
Pred voľbami naši šikovní, občania vedľa obecného úradu urobili peknú jesennú dekoráciu, 
tiež patrí im veľké poďakovanie.
Iste ste všimli, že v autobusovej čakárni pribudli knihy a časopisy, ktoré môžu ľudia pri ča-
kaní prelistovať a v prípade záujmu aj vypožičať si. Za toto patrí vďaka pani poslankyne 
Klačkovej E.
Dňa 10. októbra sme mali posedenie s dôchodcami nad 70 rokov, kultúrny program 
zabezpečili deti z MŠ Hokovce, naša bývalá občianka zo Šiach, dve naše mladé žienky 
a spevák, pán Paľo Víglaš z Hontianskych Moraviec. Dôchodcovia dostali  malé darčeky 
a občerstvenie. Aj tu veľmi pekne ďakujem všetkým sponzorom za poskytnuté občerstvenie 
a aj pánovi Pírimu, že nám umožnil priestory.
6. decembra plánujeme aj oslavu Mikuláša. Prosím poslancov, podnikateľov o sponzorstvo 
na túto akciu.
8.decembra plánujeme výlet s veľkým autobusom do Viedne na vianočné trhy, zastávka bude 
v Bratislave, kde si môžu ľudia v Avione nakúpiť a najesť sa. Idú zamestnanci obce 
a občania, ktorí sa prihlásia, treba zaplatiť cca 20,- euro na osobu.
Ešte Vám môžem prečítať alebo dám kolovať Zápisnicu okrskovej volebnej komisie 
o priebehu a výsledku hlasovania vo volebnom okrsku vo voľbách do Národnej rady 
Slovenskej republiky. Inak táto zápisnica je zverejnená na našej internetovej stránke a
na obecnej nástenke. Tak dám Vám kolovať.
Pán Píri Š.: Prosím pána starostu aby sa porozprával s Máriom Szomszim, ktorý býva so svo-
jou rodinou vedľa hotela, lebo  okolo domu je veľký neporiadok a jeho maloleté deti rozbili 5 
okien na budove sýpky, ktorú prenajímam od Vás. Kto dá opraviť okná? Ja som už odtiaľ 
vyniesol za 5 Tatroviek  bordelu a zas je u nich neporiadok.
Starosta: Rozprával som sa s nimi, teraz maľujú, preto majú vonku skrine. Keď príde domov 
Mário ešte sa s ním porozprávam a upozorním ho na neporiadok.
Pán Píri Š.: Kedy bude chodník ku hotelu? 
Starosta: Neviem ešte presne povedať,  môže byť len do konca cintorína.
Pán Píri Š.: Treba aj prechod pre chodcov. V Dobrej Nive to majú veľmi pekne spravené, aj 
svetelnú signalizáciu majú.
Starosta: Tam prispela aj diaľničná spoločnosť. U nás jeden prechod vychádza na 16 tisíc eur, 
bol som v Leviciach informovať sa aj s pánom starostom z Hrkoviec. Keď bude výzva, vtedy 
určite požiadame o dotáciu.
Pán Píri Š.: Aspoň popri cintoríne treba spraviť chodník.
Starosta: Teraz treba dorobiť ten úsek, na ktorý máme stavebné povolenie.
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Poslankyňa Klačková E.: Vedľa sýpky je cyklochodník, na to nemôžeme dostať peniaze?
Starosta: My o tom nemáme vedomosti, to je len obyčajný obecný chodník. Cyklochodník  je 
navrhnutý v územnom pláne od hotela Jantár.
Poslankyňa Klačková E.: Treba organizovať brigádu na opravu chodníka.
Starosta: Dáme tam ešte jeden rad z betónových kociek. Peniaze sme ešte stále nedostali ani 
na 1. etapu rekonštrukciu chodníkov. Nová výzva ešte nevyšla ani na materskú školu. Keby 
bola výzva na chodníky, budeme na tom pracovať aby sme mali nový chodník popri cintoríne.
Pán Píri Š.: Ja  kúpim od Vás budovu sýpky a „baterkáreň“,  zobral by som na to aj pôžičku a 
Vy by ste mali peniaze na chodník. 

11. Návrh na uznesenie

Starosta:  Poprosím pani zapisovateľku aby prečítala uznesenia zo 4. riadneho  zasadania 
obecného zastupiteľstva, ale už hlasovať nebudeme, lebo jednotlivé uznesenia boli priebežne 
prijímané.
                                                                         
12. Záver
 
Starosta: Ďakujem všetkým prítomným za účasť a 4. zasadnutie obecného zastupiteľstva 
vyhlasujem za ukončené.

Overovatelia zápisnice:     Peter Kanta --------------------------------------------- 

                                           Ján Velebný --------------------------------------------

Zapisovateľka: Júlia Tóthová, prac. OcÚ Hokovce

V Hokovciach, dňa  26.10.2023                                                

                                                                                                   Tibor Stehlík                               
                                                                                             starosta obce
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